



iKOREA
Quality Korea Tour

Tour Code: KSY6



6 D 4 N

首尔+京畿道

(首尔/江华岛/水原)

SEOUL + GYEONGGI-DO



热气球体验



www.goldentropics.com.my



Golden Tropics Travel 东风旅游



[goldentropics_travel](https://www.instagram.com/goldentropics_travel)

第1天: 吉隆坡✈首尔

◆ 集合于吉隆坡国际机场搭乘客机前往韩国【首尔】。

第2天: 首尔 - 江华岛 - 首尔

大韩佛教传灯寺/华盖庭园 (含天空步道)/朝阳纺织网红咖啡厅 (赠送一杯饮品)

- ◆ **大韩佛教传灯寺** - 是自佛教传自韩国以来最古老的寺庙，已具有千年历史的传灯寺见证了从古朝鲜至现代的沧桑，是韩国国宝。
- ◆ **朝阳纺织网红咖啡厅** - 这里的前身是古老的纺织厂 后来废弃改做了咖啡馆展览馆，一进大门有一种废旧的工业气息，到处是生锈的旧物和旧物改造，主楼有大大落地窗、各种绿植、灯泡，座椅有的是废弃的理发店椅子、有的是牙医椅子、还有拖拉机的桌子和各式各样的沙发等等 探索每一个角落都有不一样的发现。

第3天: 首尔 - 水原 - 首尔

Galleria 网红百货店/水原华城

- ◆ **Galleria 网红百货店** - 2020年的“最美百货”韩国Galleria光教店，从被雕琢宝石般的标志性外立面到独特的内部动线设计，都是近年百货建筑的创新样本。
- ◆ **水原华城** - 是朝鲜王朝四大地方政府中心之一。为保护城市而建造的华城因其历史价值于1997年12月12日被指定为联合国教科文组织世界文化遗产。

独家

安排乘坐热气球游览水原华城全景

※如遇特殊情况则更改为 龙仁民俗村+乐天世界

第4天: 首尔

人参专卖店/彩妆免税店/护肝宝专卖店/天空公园 (含电车)/敦义门博物馆村落/弘大艺术街

- ◆ **天空公园** - 每年到秋天都会有整片大片的芒草原，以及超梦幻的粉红黛子草原、跟萌度破表的波波草。近几年来不管是对韩国人还是观光客，天空公园都是一个超夯的秋季圣地。
- ◆ **弘大艺术街** - “弘大”白天到处可见体现感性、自由、前卫文化倾向的咖啡屋、时尚店铺、艺术涂鸦、街头表演、跳蚤市场，学校正门前的公园和停车场巷子里经常会举办大大小小音乐演出活动或庆典活动；到了夜晚，宏大则被激情和躁动所包围，街头乐队、B-BOY们的露天表演，年轻的荷尔蒙在CLUB里尽情地释放；又或是跟着韩剧的“脚步”寻找弘大的韩剧拍摄地。

※10-11月将安排欣赏芒草原、粉黛乱子草、波波草

第5天: 首尔

自由活动

◆ 建议景点: 东大门/明洞/景福宫/梨大女人街/圣水/首尔塔

第6天: 首尔✈吉隆坡

◆ 早餐后，前往机场搭乘客机飞往吉隆坡。结束美好旅程。



DAY 1: KUALA LUMPUR ✈️ SEOUL

- ◆ Assemble at Kuala Lumpur International Airport, take flight to [Seoul].

DAY 2: SEOUL - GANGHWADO - SEOUL

Jeondeungsa Temple / Canopy Garden Sky Walk / Joyangbanggik Gallery & Cafe (FREE 1 Drinks)

- ◆ **Jeondeungsa Temple** - It is the oldest extant Buddhist temple in the entire Korean peninsula, having been founded in the year 381, during the Goguryeo period.
- ◆ **Joyangbanggik Gallery & Cafe** - This former textile manufacturing factory, once renowned in Ganghwa, has gained fame on social media. Although it ceased operations in 1990, it has been transformed into a unique and charming café, adorned with contemporary heritage-inspired decorations.

DAY 3: SEOUL - SUWON - SEOUL

The Galleria / Hwaseong Fortress

- ◆ **Hwaseong Fortress** - Is a piled-stone and brick fortress of the Joseon Dynasty that surrounds the centre of Suwon City, of Gyeonggi-do Province. It was built in the late 18th century by King Jeongjo for defensive purposes, to form a new political basis and to house the remains of his father, Crown Prince Jangheon.

DAY 4: SEOUL

Ginseng Outlet / Cosmetics Duty Free / Liver Supplements / Haneul (Sky) Park (Included buggy) / Donuimun Museum Village / Hongdae Street

- ◆ **Haneul (Sky) Park** - It was established for the purpose of restoring the ecological environment so operates its facilities by using natural energy. It features a silver grass field, mixed grassland, rock garden, sunflower field, observatory rest area, and wind power generator.
- ◆ **Hongdae Street** - Is a neighborhood known for its youthful ambience, with shops selling everything from clothing and cosmetics to living goods and books, as well as unique cafés and restaurants. The streets are also filled with buskers and dance performances, making a walk here quite entertaining.

※OCT-NOV: Pampas Grass Festival, Pink Muhly Grass, Kochia Scoparia

DAY 5: SEOUL

Free & Easy

- ◆ Suggestion Attraction:

- Dongdaemun
- Myeongdong
- Gyeongbokgung Palace
- Ewha University Women's Street
- Seongsu
- N Seoul Tower

DAY 6: SEOUL ✈️ KUALA LUMPUR

- ◆ After breakfast, transfer to airport take flight back Malaysia. Home Sweet Home



餐饮安排 MEAL PLAN | 住宿 ACCOMMODATIONS

※餐标 韩元 | Meal Cost KRW※ ※EXP: 13= KRW11000 ※

DAYS	BREAKFAST 早餐	LUNCH 午餐	DINNER 晚餐	SELECTED HOTELS 精选酒店
1	-	-	-	飞机上 On Board
2	机上用餐	山野菜拌饭 +蔬菜煎饼 17	米其林 五香猪脚 13	4★东大门华美达酒店或同级 Ramada Seoul Dongdaemun or SML
3	酒店内	韩式烤肉 自助 13	米其林 参鸡汤 13	4★东大门华美达酒店或同级 Ramada Seoul Dongdaemun or SML
4	酒店内	浓炖猪骨锅 +水蒸蛋 13	自理	4★东大门华美达酒店或同级 Ramada Seoul Dongdaemun or SML
5	酒店内	自理	自理	4★东大门华美达酒店或同级 Ramada Seoul Dongdaemun or SML
6	酒店内	机上用餐	-	-

注意：餐食安排会因航班及交通路况做出更改

Travel Essentials :

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.

Travel Insurance - GODLEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD will provide complimentary travel insurance. If you choose not to use it, there will be no refund or compensation; If you are 69 years old and above at the time of departure, you will need to pay the additional cost for travel insurance.

Terms & Conditions :

1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
2. GODLEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
3. GODLEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; GODLEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD reserves the right to make corrections as required.
4. Every person participating in GODLEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD's tours shall travel at his/her own risk. GODLEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes
5. All pictures shown are for illustration purpose only.
6. Tours are conducted in Mandarin.
7. Triple Room - Third person shall be based on rollaway bed.
8. Tour fare quoted is for MALAYSIAN, non-Malaysian surcharge applied.

Travel Essentials 旅行必备:

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起), 并且取得必要的签证和准证。

旅游保险 - 东风旅游会附赠旅游保险, 如果不需要恕无法退款或补偿; 如出发时年纪超过69岁或以上, 需额外补上旅游保险差额。

Terms & Conditions 条款:

1. 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所变动, 恕不另行通知。
2. 若出现无法预测的特殊情况, 特别是在旅游旺季期间, 东风旅游将保留更改或取消行程的权利。
3. 若东风旅游的宣传手册或任何传播媒介, 出现任何形式的印刷失误或遗漏, 本公司一概不负责, 并且保留更正的权利。
4. 每位参与东风旅游团的成员, 必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况(例如: 交通延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等), 因而引发额外支出的问题, 东风旅游一概不负责, 旅客需自行负责额外的费用。
5. 以上图片仅供参考, 请以实物为准。
6. 所有行程以中文讲解为主。
7. 三人房-房内第三名住客的床褥, 将以折叠式为准。
8. 团费仅适用于大马公民, 外国公民则需缴付额外费用。

IMPORTANT NOTES

1. ALL MISC charges are subject to change without prior notice.
2. Seat availability and tour fare discount are subject to first come first served basis.
3. Flight schedule above is subject to change.
4. Customer is required to re-confirm the latest flight schedule with our Tour Consultant before proceeding to purchase any domestic and / or transportation tickets.

Travel Agent:



东风旅游
GOLDEN TROPICS
Travel & Tours Sdn Bhd
(KKKP 4108, 624552-U)



G-05, Wisma Zelan, Jalan Tasik Permaisuri 2,
Bandar Tun Razak, 56000 Kuala Lumpur, Malaysia.



www.goldentropics.com.my



info@goldentropics.com.my



03-9174 6888



010-818 6688